
Referat fra 

Bestyrelsesmøde i Øland Show Band onsdag 18. september kl. 19.00 

Deltagere: Jørgen Henrik, Louise, Tom, Kim, Danny og HC 

 

DAGSORDEN 

1. Har vi den rette musikalske kurs? 

2. Ønsker vi at optræde mere – eller…?  

3. Er vort honorar blevet for lavt?   

4. Hvad gør vi med matinéen søndag 17. november? 

Musikalsk indhold – måske med sang? Skal vi fastholde serveringsmodellen – eller lave en light 

udgave? Skal vi droppe annoncering? 

5. Har vi brug for at søge tilskud til uniformering, udstyr eller andet? 

 

Ad 1: Gennemgående tilfredshed med det, vi spiller. Vi har et bredt repertoire med noget for alle. 

Vort publikum er tydeligvis tilfreds med det, vi spiller. Og bandets medlemmer ligeså: Ingen 

brokker sig, alle møder trofast op. Vore numre er lette at spille, alle kan være med. Medlemmerne 

går tilsyneladende hjem i godt humør, det er åbenbart godt at være med i Øland Show Band.  

Ad 2: Der er delte meninger om, hvor meget vi skal optræde. Men det nuværende niveau – med 

seks optrædener inden for det seneste år - blev af flere betegnet som passende.  

Ad 3: Vort nuværende honorar på minimum 3000 kr. pr. optræden blev fundet passende. Det kan 

altid forhøjes, når og hvis vi måtte finde det nødvendigt.  

Ad 4: Enighed om at fastholde modellen med salg af kaffe og kage, vin, øl og vand. Men matinéen 

kræver medlemmernes praktiske medvirken – og også gerne et par ægtefæller/samlevere – både 

før, under og efter arrangementet. Her må flere gerne melde sig. Vi satser på at udvide det 

musikalske program med et par sangnumre. Vi annoncerer kun i Hanbo-Bladet. Resten klares med 

pressestof og via sociale medier.     

Ad 5: Intet behov for at søge tilskud i øjeblikket.  

Referent: HC 

 


